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Zarząd Powiatu 

Tarnobrzeskiego 

 

 

 

 

 

Protokół Nr 31 z posiedzenia Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego  

w dniu 30  sierpnia 2022 r. 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli: 

1. Jerzy Sudoł – Starosta Tarnobrzeski  

2. Jacek Rożek – Wicestarosta Tarnobrzeski 

3. Wojciech Gruszka – Członek Zarządu 

4. Marian Grzegorzek – członek Zarządu 

5. Marek Ożga – członek Zarządu 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli :    Kazimierz Błasiak – Sekretarz Powiatu. Posiedzenie 

prowadził  Starosta   J. Sudoł wg nast. porządku: 

 

1. Zmiany w budżecie Powiatu na 2022 r. 

2. Sprawy organizacji nowego roku szkolnego 2022/2023 – z-cy dyrektorów, kierownicy 

szkolenia praktycznego i warsztatów.. 

3. Stawki żywieniowe  w  internatach SOSz Wychowawczego w Grębowie i Zespole 

Szkół w Gorzycach. 

4. Rozpatrzenie  sprawy najmu pomieszczeń  i  maszyn dla  Firmy MIRJAN w Zespole 

Szkół w Gorzycach. 

5.Rozpatrzenie pisma SPZ ZOZ w Nowej Dębie w sprawie  środków na inwestycje. 

6. Wynik przetargu na ul. Jana Pawła II w  Nowej Dębie. 

7. Rozpatrzenie  sprawy dotacji na 2022 r. Lasów Państwowych do inwestycji drogowej                         

w Alfredówce. 

8 Protokół  konieczności do „Modernizacja Infrastruktury  drogowej Powiatu 

Tarnobrzeskiego” 

9.  Sprawy różne. 

 

Jednogłośnie podjęto uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Powiatu Tarnobrzeskiego na 2022 r. Uchwała oznaczona Nr 31/89/2022 stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Rozpatrzono  pisma dyrektorów placówek oświatowych                       

w sprawie  wyrażenia opinii dotyczących powierzenia stanowisk kierowniczych w okresie 

1 września 2022 r. do 31 sierpnia 2027 r. zastępcom, kierownikom szkolenia 

praktycznego i kierownikom internatu. 

W odniesieniu do  Zespołu Szkół w Gorzycach, po indywidualnym  omówieniu każdej                

z kandydatur zarząd zdecydował: 

- Jarosław Augustynowicz – wicedyrektor ZS w Gorzycach  - opinia pozytywna 

- Stanisław Krawczyk – kierownik szkolenia praktycznego – opinia pozytywna 

- Mirosław Kopyto -  kierownik  Internatu ZS w Gorzycach- opinia pozytywna 

W odniesieniu do  Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie 
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 Lucyna Wielgosz – SOSzW   Wicedyrektor – opinia pozytywna z uwagą dotyczącą   

oczekiwania  lepszej współpracy z organem prowadzącym. 

 Małgorzata Nowak – kierownik Warsztatów  Szkolnych – opinia pozytywna. 

 Małgorzata Kmuk – kierownik  Internatu – opinia pozytywna. 

Rozpatrzona  sprawę odpłatności uczniów  za wyżywienie w Internacie Zespołu Szkół                

w Gorzycach. Pełna odpłatność za wyżywienie  wynosi 32 zł. ( w roku poprzednim 22 zł). 

Propozycja dyrektora  Szkoły to dofinansowanie Powiatu w wys. 7 złotych  do tzw 

osobo/dnia. Zarząd Powiatu zaakceptował  dopłatę w wys. 7 złotych. 

Rozpatrzono sprawę najmu pomieszczeń przez  Firmę MIRJAN. 

W   nawiązaniu do pisma z dnia 21 czerwca 2022 r. w sprawie  stanowiska Zarządu Powiatu 

dot. wynajmu pomieszczeń, maszyn i pola  odkładczego   dla firmy MIRJAN na kolejny 3 letni 

okres,  Zarząd Powiatu upoważnia  Pana dyrektora do negocjowania  stawki najmu wym. 

składników majątku. 

Jednocześnie Zarząd zaakceptuje  umowę na nast. warunkach: 

Wynajem powierzchni hali z 11 zł m2  na  13 zł m2 

Pole odkładcze  z 4 zł  m2  na 5 zł m2. 

Czynsz najmu 2 tokarek może pozostać bez zmian. 

W odniesieniu  do pisma z dnia 29 .08. 2022  dot. umowy z firmą „Jagis” na eksploatację 

automatów samosprzedających Zarząd Powiatu zaakceptował  miesięczny koszt najmu w wys. 

200 zł. 

Rozpatrzono pismo Dyrekcji Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie  

w sprawie uzgodnienia stawek żywieniowych. Zarząd zaakceptował stawkę dla wychowanków 

w wys. 14 złotych w tym : śniadanie 3,50 zł, obiad- 6,80 zł, kolacja 3,70 zł. Odpłatność  dla 

nauczycieli korzystających z wyżywienia ( całodziennego)  uzgodniono na  25 zł . 

Rozpatrzono pismo SPZ ZOZ w Nowej Dębie w sprawie środków na inwestycję.. Stosownej 

zmiany  dokona się w projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały  budżetowej 

Powiatu na 2022 r. 

Zarząd Powiatu  zapoznał się z wynikiem przetargu na zadanie „ Remont drogi powiatowej Nr 

1128R – ul. Jana  Pawła II w Nowej Dębie”. 

Najkorzystniejsza oferta 437 585,66 zł. Planowana kwota na zadanie 240 000 zł. Zarząd 

Powiatu  w porozumieniu z  burmistrzem  MiG Nowa Dęba  podejmie działania o zwiększenie 

środków  o kwotę 205 000,00 zł i rozstrzygniecie przetargu. 

Wobec braku możliwości wykorzystania w  2022 r. dotacji Lasów Państwowych na realizację 

inwestycji  drogowej w m. Alfredówka –„ Przebudowa dróg Powiatu Tarnobrzeskiego” – 

Przebudowa  drogi powiatowej Nr 1114R relacji Stale  do drogi krajowej Nr 9,  Zarząd  

zdecydował o  powiadomieniu  Nadleśnictwa Nowa Dęba o rezygnacji w 2022 r.,                                         

z jednoczesnym złożeniem prośby o przyznanie takiej dotacji w 20023 r. 

Rozpatrzono pismo Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie 

w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie zatrudnienia w grupie obsługi na stanowisku 

kierowcy w wymiarze 1/1 etatu od dnia 1 września 2022 r. Zgody udzielono. 

Rozpatrzono pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1  w Nowej Dębie w sprawie przyznania 12 

godzin nauczania indywidualnego dla uczennicy z orzeczeniem o potrzebie nauczania 

indywidualnego. Zarząd Powiatu uwzględnił wniosek – przyznano 12 godzin nauczania 

indywidualnego dla uczennicy klasy II na okres os 1.09.2022 do 28.02.2023 r. 

 

 

 

 

 



3 

 

 

Sprawy różne: 

 

W sprawach różnych  rozpatrzono nast. sprawy: 

 

1. Na wniosek Zarządu Okręgu Ligi Ochrony Przyrody w Tarnobrzegu przeznaczono 

kwotę 1 000,00 zł na  a zakup usług cateringowych związanych z organizacją obchodów 

jubileuszowych. 

2. Rozpatrzono pismo Fundacji PRO ARTE ET HISTORIA dotyczące wsparcia 

finansowego muzycznego wydarzenia pt. „ Nadszedł czas radości”. Zarząd przeznaczył 

kwotę 500,00 zł (brutto) na zakup usług związanych z organizacją wydarzenia 

muzycznego „Nadszedł czas radości”  na Zamku w Baranowie Sandomierskim.  

3. Na wniosek Rejonowego Koła Pszczelarzy w Tarnobrzegu przeznaczono kwotę 

1 000,00 zł( brutto) na  zakup usług związanych z organizacją setnej rocznicy powstania  

organizacji pszczelarskiej w Powiecie tarnobrzeskim. 

4. Rozpatrzono pismo Klasztoru  Dominikanów w Tarnobrzegu w sprawie organizacji 

Jubileuszu przybycia Dominikanów do Polski oraz 100 – lecia parafii WNMP. Na zakup 

usług związanych z organizacja jubileuszowo – urodzinowego festynu  na terenie  

ogrodu klasztornego przeznaczono kwotę 700,00 zł ( brutto). 

 

    

 

Wobec wyczerpania   przyjętego porządku,     Starosta zamknął posiedzenie Zarządu w dniu   

30 sierpnia 2022 r.   

 

Na tym protokół zakończono.                         Zarząd Powiatu 

 

Protokołował                                             1. Jerzy Sudoł 

 

Kazimierz Błasiak                                           2. Jacek Rożek 

               

                                                                        3. Wojciech Gruszka 

                

                                                                        4. Marian Grzegorzek 

                                                                            

                                                            5.Marek Ożga  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


